
Referat møte i Fagutvalget, psykologisk institutt

Utvalg: Fagutvalget, psykologisk institutt
Møtedato: 26.10.2022, kl. 16.15
Møtested: Seminarrom 2

Til stede: Pernille, Hedvig, Viktor, Laura, Signe, Guttorm, Alexandra, Ida

SAKSLISTE:

48/22 Godkjenning av innkalling og dagsorden

Godkjent

49/22 Orienteringer

Instituttstyret - Laura:
- Det står penger igjen på PSI sin konto. Tanken er å lage 2-3 nye faste stillinger. Alle

fagavdelinger har skrevet en ønskeliste på hva slags stillinger de ønsker seg. Det er
et ønske om å tilby alle disse fagavdelingene deres førstevalg - dette innebærer å
innstille mer enn 2-3 nye faste stillinger. Det blir i hvert fall flere vitenskapelige
stillinger. Studentene har ønsket seg flere i administrasjonen - dette vil skje.

- Vegetarmat ble diskutert som standardmat på PSI arrangementer.

SVSU - Guttorm:
- SVSU vil ha ansvar for å drifte bokskapene på PSI. Det innebærer at de vil

administrere betalingen av, rydde, vaske og klippe skapene. Fra dette semesteret vil
det koste 50kr per semester å ha et bokskap.

PU - Ida:
- PU jobber aktivt med å gjøre seg mer synlige på PSI. I den forbindelse skal vi kjøpe

inn en postkasse for å promotere oss selv.
- Feedback hour har fungert veldig bra, og vi har fått inn mye tilbakemeldinger.
- Vi jobber nå spesifikt med en sak om tilrettelegging. Samler inn info fra de som har

tilrettelegging på PSI og SVSU for å se på hvordan den fungerer.

50/22 Den økonomiske situasjonen til Kling Kokos



Kling Kokos har behov for et større beløp i driftsstøtte enn tidligere. Leder og
økonomiansvarlig innleder.

- Vi har 93 000kr igjen å innvilge dette semesteret, men vi er opptatt av å ha litt penger
igjen til arrangementsøknader. Økonomiansvarlig har hatt et møte med Kling Kokos,
og fått mer innblikk i deres side. Vi har diskutert saken videre innad i FU, og kommer
til å jobbe videre med den.

51/22 Undervisningsprisen 2022

Fagutvalget deler årlig ut Undervisningsprisen til en underviser på PSI. Det bør utnevnes en
komite med ansvar for årets Undervisningspris.

- Ønsker å dele den ut samtidig som en grøtlunsj.
- Pernille og Ida velges inn i komiteen, og får ansvar for å snakke med PSL om å

arrangere grøtlunsj.

52/22 Eventuelt

Møbler på PSI:
- Innvielse av de nye møblene på PSI. Vi trenger åpning med rød saks og bånd.

Julebord kull:
- FU stiller seg i utgangspunktet positiv.
- Regler for arrangementer på FU sine sider

Internjulebord for FU blir 15.desember ;)

Referent:
Ida Krohn Sjursen


